

Van : Bestuur

Aan : leden SBN

Datum : 23 september 2023

Betreft : Feedback ALV-stukken uit 2 online afstembijeenkomsten: 18 en 22 september 2023

Aanwezig

Bestuur: Nynke de Jong en Ian Geschiere

Bonds bureau: Mark Huizinga, Mareen Hennen en Marloes Boersma

Diverse leden en vertegenwoordigers van leden-organisaties

We presenteren op beide avonden de stukken voor de aankomende najaars-ALV. Doel van deze afstembijeenkomsten is het doorlopen van onderwerpen en jullie input daarover verkrijgen. Sommige stukken zijn nog niet definitief, misschien komt er nog inbreng waardoor we op andere gedachten komen. Op basis van jullie input kan het bestuur nog aan deze stukken schaven voordat ze gepubliceerd worden.

Notulen over gestelde vragen:

Afkortingen

ALV = Algemene Leden Vergadering

TG = trainingsgroep

WO = wedstrijdorganisatie

RA = regio ambassadeur

ATS = Assistent Trainer Survivalrun

BTS = Basis Trainer Survivalrun

PC = Parcourscommissie

MJBP = MeerJarenBeleidsPlan

Bij dia: Commissie Wedstrijdzaken

- Geen vragen.

Bij dia: Commissie Technische Zaken

- Geen vragen

Bij dia: Commissie Deskundigheidsbevordering

1. *Nienke Braas (Simius Hircus) 18.09.2023; worden de opleidingen van de SBN (ATS/BTS) meer gerelateerd aan NOC*NSF-normering?*

Mark geeft aan dat Jochem Schutten en Folkert Kaag hiertoe een eerste opzet hebben gemaakt. Nicole Jonk, opleidingsdeskundige binnen het bondsbureau zal dit verder uitwerken. Eerst zal dit voor ATS/BTS gebeuren en later uitbreiden naar Wedstrijd/Jeugd specifieke opleidingen. NOC*NSF heeft voor de aanpassingen de deadline op december 2024 gesteld. De eis die de NOC*NSF stelt is dat de opleidingen die vanaf dan gegeven worden volgens hun KISS-eisen zijn. Nog niet duidelijk is of de dan gecertificeerde BTS-trainers een update moeten krijgen om aan deze KISS te voldoen. Vanuit de SBN zijn onze huidige BTS-trainers ook na december 2024 gecertificeerd.

2. *Eric van den Ham 18.09.2023; komt er tijdens de opleiding soms achter dat er bepaalde voorwaarden van toepassing zijn waar de opleiders niet van op de hoogte zijn. Wil graag bij wijzigingen op de hoogte gebracht worden als er wijzigingen worden doorgevoerd aan voorwaarden waar iemand moet voldoen voor een bepaalde opleiding.*

Mark: dit hebben we genoteerd. Alle criteria staan op de website en voorafgaand aan de inschrijving wordt gecheckt of alle deelnemers hieraan voldoen.

3. *Jan Tuijp AV Edam 22.09.2023– geeft aan dat vanuit AV Edam best een aantal personen willen deelnemen aan een BTS cursus. Hij heeft bij andere verenigingen navraag gedaan, dit blijkt een moeilijke puzzel om voldoende personen bij elkaar te krijgen.*

Mark legt uit dat een minimum van 8 personen nodig is, doch maximaal 15 personen per cursus. Mark vraagt Jan vooral contact op te nemen met Nicole Sneijders van het bondsbureau om mogelijkheden af te stemmen. Er zijn een ruim aantal locaties beschikbaar verspreid door Nederland die geschikt zijn. Nicole S. weet hier alles van en weet ook welke personen op de wachtlijst staan zodat er een match te maken is. Jan gaat contact met Nicole S. opnemen.

Bij dia: Commissie PR & Communicatie

1. *Eric van den Ham 18.09.2023; zou graag een Q&A over het Opleidingshuis tijdens de SRD 2024 zien.*

Mark: we nemen dit als suggestie mee.

Bij dia: Commissie Duurzaamheid

1. *Dolf Dijkhuis 18.09.2023; wat is natuurinclusieve survivalrun?*

Jora Steennis legt uit dat dit betekent dat we rekening houden met natuur en evt. een boost geven waar mogelijk is. Zorgen voor vogelhuisjes, bewuster maaien, kritisch kijken naar hindernissen aan bomen etc.

2. *Eric van den Ham 18.09.2023; hoe sustainable ben je als sportbond in het algemeen in de breedste zin van het woord? Wat zijn de internationale ambities van de SBN?*
Mark: er zijn wel gedachten hierover in het MJBP maar is nog niet concreet. Eric wil waarschuwen om de toppers niet aan andere sporten te verliezen die wel internationaal opereren.

Bij dia: Commissie ICT

1. *Hayke Everwijn (RA Midden/TG Zeist) 18.09.2023; betreft de beeldherkenningssoftware de nummers op de shirts?*
John Wiggermans geeft aan dat het inderdaad nummerherkenning betreft. Ruben Dinkelman heeft hierin testen gedaan in Wesepe.
Yorick Klein Gunnewiek geeft aan dat deze pilot niet verder wordt ontwikkeld. De chipregistratie van MyLaps is hiervan de vervanging. Deze kan sinds dit seizoen door de WO's worden aangevraagd.

Bij dia: Parcourscommissie – niet zozeer een adviserend orgaan, wel een uitvoerend orgaan die parcourskeuringen uitvoeren bij trainingsgroepen en wedstrijdorganisaties.

1. *Nienke Braas 18.09.2023; hoe zit het met de hoeveelheid beschikbare PC-leden en de keuringsverplichtingen voor WO en TG's? Kan het in de toekomst voorkomen dat een wedstrijd niet kan doorgaan omdat er geen PC-leden zijn die kunnen keuren?*
Mark: deze zorg wordt ook gecombineerd met de TG's die afgelopen seizoen buiten de keuring zijn gevallen. Mark geeft aan dat voor WO's de planning tijdig bekend is en dat dit tot nu toe geen grote problemen oplevert. Het vullen van een volledige planning wordt wel uitdagender. Een eventuele nieuwe WO gedurende het seizoen en/of schuiven van een datum kan alleen in overleg met de beschikbaarheid van de PC. De TG's die vorig seizoen niet zijn gekeurd, worden allemaal nog op korte termijn afgehandeld en vallen onder de verzekering. Deze situatie kan in de toekomst worden vermeden door een betere communicatie tussen PC en bondsbureau.
2. *Eric van den Ham 18.09.2023; kijkt een Parcourscommissie ook naar de balans van het parcoursverloop (snelheid, complexiteit)?*
Mark: dit staat niet in onze Parcoursvoorschriften.
Ries de Jong (Survival Zeist) vult aan; er wordt eerst technisch gekeken en bij hele gekke hindernissen worden er wel vragen gesteld over 'het kunnen'. John geeft aan dat er meer onbewust dan bewust gekeken wordt naar het parcoursverloop. Hij neemt het ook mee in de Commissie Deskundigheidsbevordering.

Bij dia: FOYS – Focus On Your Sports (CRM en ledenadministratiesysteem)

Mark: de planning is om 1e week van oktober live te gaan voor de ledenadministratie van de SBN, tegen die tijd ontvangen alle leden hierover bericht. We bieden vanuit FOYS ook een ledenadministratie voor trainingsgroepen, plus in 2024 een mobiele app voor individuele leden.

1. *Dolf Dijkhuis 18.09.2023; heeft het nieuwe systeem van FOYS ook de mogelijkheden zoals Conscribo deze heeft m.b.t. facturen/mail versturen?*

Mark: vanuit FOYS kan een mailing verstuurd worden en er zijn diverse koppelingen met een boekhoudpakket mogelijk.

2. *Hayke Everwijn 18.09.2023; hoeveel TG's verwacht bondsbureau dat gebruik gaan maken van FOYS?*

Mark: de TG's worden gefaseerd ingevoerd in FOYS. Wij zetten in om op termijn op 100% aansluiting te komen. Het grote voordeel voor de SBN en de TG's is het gesloten systeem. Leden kunnen geen lid meer zijn van een TG zonder lid te zijn van de SBN. Bij een afmelding van de SBN krijgt de TG een melding van deze afzegging.

Bij dia: Survivalrundag 2023 (Deest)

- Geen vragen

Mark: De volgende editie zal op 7 juli 2024 zijn, de locatie wordt later bekend gemaakt.

Bij dia: Jaarplan 2022/2023

Een omvangrijk Jaarplan met maar liefst 47 doelstellingen, ongeveer 60% van de doelstellingen staat op groen. In het nieuwe Jaarplan hebben we 14 doelstellingen en een duidelijkere focus.

Update Mark: rood gemarkeerd moet groen zijn m.b.t. de positioning/zichtbaarheid in de landelijke media want SBS6 heeft tijdens de presentatie van het weerbericht de survivalrun van Beltrum genoemd.

1. *Dolf Dijkhuis 18.09.2023; hoeveel aspirant-lidmaatschappen worden omgezet naar seizoenslidmaatschap?*

Mark: we kunnen deze cijfers wel uit het systeem kunnen halen, deze hebben we nu niet paraat.

Bij dia: Samenvatting Jaarrekening 2022/2023

Dit zijn nog wel voorlopige cijfers, eind deze maand heeft de accountant echt alles bekeken en zijn controleverklaring afgegeven. Er zal niet veel meer veranderen, het geeft een goede indicatie van de cijfers die definitief in het Jaarverslag zullen staan.

1. *Jan Tuijp AV Edam 22.09.2023; recreatief sporten is meer trending dan wedstrijdsporten. Zij zien dit lokaal binnen hun sportgemeente bij survivalrun, basketbal, voetbal, handbal en atletiek.*

Mark: we hebben minder dagleden dan we dachten op basis van de pre coronajaren. De startplekken worden in verhouding door meer seizoensleden bezet dan door dagleden. We kunnen nog niet met zekerheid duiden welke trend we hierin zien geeft Mark aan. Hebben we minder instromers? Of hebben we juist meer mensen die het zo leuk vinden dat ze seizoenslid worden bij de bond? We zien in ieder geval in de cijfers terug dat we daardoor minder ontvangen op daglidmaatschappen.

Bij dia: ALV-voorstel

Een reglementswijziging die we willen toepassen op het huidige seizoen en gaat over het keuren van een PC-lid op een doordeweeksedag en de vergoeding hiervoor.

1. *Eric van den Ham 18.09.2023; waarom wordt er verschil gemaakt door week/weekend dagen bij PC-controle?*

Mark: op een weekdag moet een PC-lid wellicht vrij nemen en de vergoeding vanuit de WO staat hier tegenover.

2. *Nienke Braas 18.09.2023; wat is er gedaan met het voorstel m.b.t. de voorwaarden voor NK's bv. Studenten, Politie etc. Is hier nog naar gekeken?*

Mark geeft aan dat dit doorgeschoven wordt naar een volgende ALV, niet in aankomende najaars-ALV.

Bij dia: Bestuurswisselingen

Er treden 4 bestuursleden af, ook worden 4 nieuwe bestuur kandidaten voorgesteld waarover gestemd mag worden.

- *John Wiggerman 18.09.2023; hoe wordt voorkomen dat er meer overlap zit in de bestuurswisseling en dat niet na de volgende termijn weer 4 bestuursleden uit stappen, maar dat we meer continuïteit hebben in de zitting?*

Mark: deze issue wordt onderkend en wordt besproken binnen het bestuur.

- *Hayke Everwijn 18.09.2023; gaat Tom Koehorst de taak van Ron overnemen binnen het bestuur?* Mark: Ja, het is de bedoeling dat hij de portefeuille ICT gaat overnemen.
- *Is er een nieuwe RA voor Zuid?* Nee, er is nog geen opvolger gevonden. We hebben wel een gedachte hierover, deze persoon gaan we nog benaderen.

Afsluiting

Mark sluit af en geeft aan dat tussen nu en de najaars-ALV op 27 oktober nog overleggen plaatsvinden. Regio Noord en Oost hebben hun regio-overleg reeds gehad, regio Midden heeft deze op 29 september en regio Zuid heeft geen regio overleg gepland omdat er op dit moment geen regio ambassadeur is. De notulen uit deze twee afstembijeenkomsten zullen in het bestuursoverleg van 25 september worden gedeeld en einde van deze maand is het streven om de definitieve stukken in aanloop naar de najaars-ALV publiceren op onze website. De leden die niet bij deze afstembijeenkomsten aanwezig konden zijn, krijgen dan nog de gelegenheid hun input op de stukken te geven.

Mark bedankt iedereen voor de aandacht, input en aanwezigheid om in dit voortraject mee te kijken. Dit maakt het ook een sterker proces omdat mensen willen weten wat er speelt en er misschien nog eens over na denken en bespreken met anderen van de vereniging. Op 27 oktober 2023 om 19.45 uur starten we met de najaars-ALV op Papendal en komen alle onderwerpen uit deze afstembijeenkomst nog een keer voorbij en kunnen we erover stemmen om ze definitief te maken.